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Rady  Miasta  w Sanoku

mgr  Andrzej  Romaniak

Interpelacia  radnego  Macieja  Drwięgi  w sprawie:

dróg  serwisowych  zlokalizowanych  wzdłui  obwodriicy  miasta  Sarioka

W związku  z coraz  bardziej  powszechnym  korzystaniem  z w/w dróg

przez  rowerzystów,  biegaczy  i spacerowiczów  zwracam  się  z propozycją

podjęcia  działań  przez  Burinistrza  Miasta  Sanoka,  zmierzających  do

poprawienie  użyteczności  tych  dróg  dla niezmotoryzowanych  mieszkańców

miasta.  Mam  pełną  świadomość,  że przebiegające  wzdłuż  obwodnicy  drogi

serwisowe  nie  są ścieżkami  pieszo-rowerowymi  w ich  właściwym  rozumieniu,

tylko  drogami  techicznymi,  ale realnie  zaczęły  pełnić  taką  rolę  od momentu

uruchomienia  obwodnicy  miasta  Sanoka.

W praktyce  nie chodzi  o jakieś  kolejne,  a tym  bardziej  duże  nakłady

inwestycyjne,  ale  raczej  o niewielkie  uzupełnienia  w  infrastrukturze,

uzupełnienia  istniejących  czy  wykonanie  małych  przeróbek  na używanych

trasach.  Drogi  serwisowe  stały  się  bardzo  atrakcyjnym  miejscem  rekreacyjnym

dla mieszkańców,  co można  było  odnotować  zwłaszcza  w okresie  pandemii

koronawirusa,  a mogłyby  po poprawieniu  ich  użyteczności  stać się  miejscem

jeszcze  bardziej  atrakcyjnym.

Dlatego  proponuję  i równocześnie  proszę  o udzielenie  odpowiedzi  na

pytanie:  czy  Pan  Burmistrz  Miasta  Sanoka  byłby  zainteresowany

powołaniem  zespołu  roboczego,  który  dokonałby  specyficznego  przeglądu

dróg  serwisowych  zlokalizowanych  wzdłuż  obwodnicy  miasta  Sanoka,

próbując  ustalić  co można  byłoby  poprawić  na trasie  ich  przebiegu,  mając

na  celu  zwiększenie  użyteczności  dla  niezmotoryzowanych  osób  z  nich

korzystających  ?

Równocześnie po ewentualnym zaakceptowaniu propozyc3i przez Pana

Burmistrza  zgłaszam  swoją  chęć  uczestnictwa  w  pracach  w/w  zespołu.
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